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We willen opnieuw wat vragen stellen omdat sommige van uw vorige beantwoordingen niet 
leiden tot meer duidelijkheid

1.  Wat en hoe groot is het probleem/de noodzaak waardoor een autisme-expert ingezet 
diende te worden, ook al is het een zgn. pilot? Wat moest concreet gesproken de pilot 
duidelijk maken? 
2.  Over hoeveel potentiële 'cliënten' hebben we het waardoor er kennelijk de behoefte was 
om een pilot aan te gaan. Betreft het volwassenen, kinderen, beiden? Betreft het Gemert of 
ook andere kernen van Gemert? Waarom is de ggz in dezen niet de aangewezen instantie? 
3.  De pilot wordt gecontinueerd. Wat zijn concreet (in cijfers en getallen) de 
doelen/verwachtingen t.a.v. de komende periode waarin de autisme-expert wordt ingezet 
precies? Hoe lang gaat die periode duren?
4.  Hoeveel contactmomenten vonden plaats? Hoe vonden die plaats? Hoe vond verwijzing 
dan wel aanmelding plaats? Telefonisch, via beeldverbinding, vis à vis, schriftelijk, op 
initiatief van cliënten, via ouders. Graag gedifferentieerd  naar kind contacten dan wel 
oudercontacten. Hoeveel contactmomenten waren er gemiddeld per cliënt? Hoeveel tijd 
besteedde de autisme-expert aan directe cliëntcontacten en aan bijkomende 
werkzaamheden (administratie, registratie, rapportage, etc.). Ook dat gedifferentieerd, 
graag.


